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Advantages and disadvantages of online-shopping网上购物的利弊

A: What do you do with surfing the Internet?

您在网上做些什么？

B: Well, finding out the latest news, chatting with some friends, playing games and things like that.

浏览新闻，与朋友聊天，玩游戏，诸如此类的事情。

A: Have you ever bought anything this way?

您在那里买过东西吗？

B: No, never. I don't feel like shopping that way.

从来没有。我不喜欢那样买东西。

A: Why? Isn't it convenient for you to shop without moving to a store like this?

为什么？您不需要像这样来到商店就可以购物，难道不方便吗？

B: On-line shopping sounds easy and convenient, but it presents many problems.

网上购物看似简单方便，实际存在很多问题。

A: Would you say more details?

能说得具体点吗？

B: It's not safe to reveal some information of the credit card to a stranger.

把自己的信用卡的信息透露给一个陌生人是不安全的。

A: Yeah, some criminals sometimes make use of the Internet.

是啊，一些犯罪分子会利用网络作案。

B: Also the quality of the goods is not guaranteed, as we must pay first.

因为是先付款，一些商品的质量难以保证。

A: That's true. And that's what troubles some on-line shoppers as well.

确实如此，这也是许多网上购物者遇到的问题。

B: And the most important thing is shopping on line deprives the pleasure of shopping. It's nothing like the real shopping here, short of pleasure of communication with real people, and relaxation.

最重要的是，网上购物剥夺了购物的乐趣。它和在商店购物不同，缺少人与人的沟通和放松的乐趣。

A: Good points. Thanks very much.

您的观点很对。多谢！

B: My pleasure.

不客气。
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